
Verslag algemene ledenvergadering van het BAPS in Elewijt 
Centrum te Zemst op 29 maart 2024. 

 

 
 

De voorzitter opent de vergadering om 19:45 uur. 
Er zijn 22 effectieve leden aanwezig, waarvan 10 via volmacht. Daarnaast 

2 toehoorders en Tiffany van Dooren van het secretariaat) 
Kay bedankt de volgende mensen: 

 
- De mede bestuursleden 

Alle bestuursleden hebben erg hun best gedaan om het vele werk zo 
goed mogelijk te doen. 

 
- De leden van de BAPS 

Zonder leden geen stamboek en we mogen trots zijn want België 
heeft als klein landje een groot aantal leden. 

 

- De organisatoren en alle medewerkers op de shows 
Zonder organisatoren en medewerkers, die vaak belangloos hun 

diensten aanbieden, zouden er geen evenementen zijn waar we met 
onze geliefde Arabische paarden naar toe zouden kunnen gaan. 

 
- Het team dat het jaarboek heeft gemaakt, Jutta, Thierry en Ilse 

- Uiteraard de fotograven en de mensen die artikelen hebben 
aangeleverd 

- Bedankt om wederom zo een mooi jaarboek te maken. 
 

- En zeker niet te vergeten de dames van het stamboek kantoor.  
Vicky en sinds kort Tiffany van Dooren. 

 
Ondertussen is het stamboek kantoor van Holsbeek naar Herentals 

verhuisd. We zitten nu in een mooi kantoor boven de E5 mode aan de 

Oudstrijderslaan 13a in Herentals. 
 

We zullen zeker ons best blijven doen om de uitdagingen die we iedere 
week weer tegen komen correct op te lossen en alle werkzaamheden naar 

eer en geweten uit te voeren. 
 

Vicky is momenteel in haar 5e ziekenweek en er zijn zaken niet 
afgehandeld zoals jullie het gewend zijn. 

Er wordt zeer hard gewerkt om zo spoedig mogelijk weer de juiste 
dienstverlening te geven maar we vragen begrip omdat Tiffany van 

Dooren alle procedures aan het leren is. Ilse heeft meer dagen op kantoor 
doorgebracht dan thuis en hopelijk zijn beide dames, die de schouders er 

goed ondergezet hebben snel door de stapels heen gewerkt. 
 



Voor de goede orde wil ik de effectieve leden die iets willen zeggen of 
vragen, verzoeken eerst hun naam te zeggen en duidelijk in de microfoon 

te spreken zodat de vraag ook vertaald kan worden.  

 
Een ordentelijk verloop van deze vergadering wordt op prijs gesteld. 

Iedereen kan en mag zeggen wat hij wil maar wel graag op een correcte 
en nette manier. 

 
 

 
 

1.  Goedkeuring verslag Algemene vergadering 2023: 
 

Kay legt uit dat een onthouding als nee stem wordt geteld. 
Christine Jamar: geeft aan het verslag niet gelezen te hebben en daarom 

zich te onthouden. 
De effectieve leden zijn akkoord met verslag van algemene vergadering 

van 23 maart 2023. 

11 x ja – 0 x nee en 11 x onthouding. 
 

2. Jaarverslag van de secretaris. 
 

Er zijn klachten over de werking van het secretariaat… jullie hebben 
gelijk… en wij zijn ons daar zeer van bewust en willen jullie daar een 

uitleg voor geven.   
De voorbije 2 jaar zijn er 4 mensen weggegaan op het secretariaat en 

daardoor lag er veel werkdruk op het kantoor.   
Wij zijn op zoek gegaan naar oplossingen om de werking van het 

secretariaat te verbeteren.  Daarvoor hebben we een aantal beslissingen 
moeten nemen, die niet op één, twee, drie konden uitgevoerd worden.   

 
Er moest zowiezo een bediende bijkomen, maar de zoektocht werd even 

on-hold gezet, omdat er ook beslist werd om het kantoor te verhuizen.  

Niet alleen omdat het kantoor beter bereikbaar zou zijn voor de meeste 
bestuurders, waardoor er een betere opvolging kan worden uitgeoefend, 

maar ook om veiligheidsredenen. De buurt en figuren die in Holsbeek 
rondhangen geven geen veilig gevoel meer.   

Daarbovenop nam de huisbaas een loopje met het onderhoud en de 
beveiliging van het gebouw.  De buitendeur kon langer dan een jaar niet 

op slot, zodat iedereen zomaar binnen en buiten kon om zich te warmen, 
naar het toilet kon gaan en vuilnis kon dumpen.  Bovendien deed de 

huisbaas niets met de negatieve rapporten die we mochten ontvangen van 
de arbeidsinspectie.  Andere bedrijven zijn ook al vertrokken en het 

gebouw staat voor 85 % leeg.  Een nieuw kantoor moest worden gezocht 
en eens gevonden werd er daar in die regio een jobaanbieding 

uitgestuurd, die ondertussen kon worden ingevuld.   
 



Toen het secretariaat indertijd vanuit Lanaken werd verhuisd, waren er 3 
opties :Mechelen, Olen en Holsbeek.   

Mechelen werd direct afgeschoten, de meerderheid van het bestuur en de 

secretaresse hadden voorkeur voor Olen, wat een buurgemeente is van 
Herentals.  Echter de toenmalige,  in Ukkel wonende secretaris, die veel 

vaker op kantoor aanwezig moest zijn dan de andere bestuurders vond 
alleen Holsbeek voor hem een haalbare locatie en wij zijn daar dan in 

gevolgd.   Gezien Olen indertijd voor iedereen een optie was werd er terug 
in die regio gezocht, dat werd ook besproken met secretaresse Vicky.  

Twee interessante kantoren werden gevonden, waaronder per toeval 
hetzelfde kantoor dat indertijd in Olen een optie was en een kantoor in 

Herentals, wat 5 minuten verder ligt en veel betere opties biedt.                                               
Vorige week donderdag is het BAPS kantoor naar Herentals verhuisd.  

Voor Vicky betekent dit inderdaad een langere reistijd van een kleine 10 
minuten over een 8-tal extra kilometer in vergelijking met Holsbeek en 

daar wordt zij uiteraard voor gecompenseerd in reistijd en vergoeding. 
 

Wij gaan ook meer inzetten op een vlottere en duidelijke manier van 

communicatie en er komt nu een structuur waarin dossiers beter kunnen 
worden opgevolgd.   Er wordt vanuit het secretariaat geen 

voorkeursbehandeling geduld…iedereen is gelijk en informatie wordt enkel 
gegeven aan zij die hiervoor een machtiging hebben.    

 
Er zal op kantoor ook meer en meer digitaal gewerkt worden, wat ook 

tijdbesparend zal werken. 
Het is jammer dat Vicky eind februari terug ziek werd.  Zo kon ze niet bij 

de verhuis zijn en kan ze Tiffany nu ook niet wegwijs maken in de 
dagelijkse werking van het secretariaat.   Tiffany heeft  door haar vorige 

baan wel wat ervaring met de werking van BAPS en reglementen zijn haar 
niet helemaal vreemd.   

Met de nodige hulp van alle bestuurders, ook al zijn er vandaag door 
persoonlijke omstandigheden 2 afwezig wordt er doorgewerkt aan jullie 

dossiers. Wij hopen op een spoedig herstel en hervatte medewerking van 

Vicky, zodat ook met haar hulp de opgelopen achterstand voor jullie nog 
sneller kan worden weggewerkt. 

 
Mogen wij dan ook van onze zijde vragen dat opgevraagde stukken vlot 

worden bezorgd, dat betalingen tijdig worden gedaan en dat onze 
mogelijke vragen ook beantwoord worden ?  Het is soms heel moeilijk om 

aan alle nodige elementen te geraken die nodig zijn om een dossier te 
kunnen afwerken. 

 
Sinds vorig jaar moeten de stamboeken de veulens aanmelden bij Horse-

id.  Deze nieuwe procedure heeft, zoals vorig jaar al werd gevreesd, voor 
heel wat vertragingen gezorgd.   Tot op heden botsen we nog op 

problemen, maar deze worden nu gelukkig sneller opgelost. 
Als BAPS een veulen aanmeldt in Horse-id, dan stuurt deze een factuur 

om het veulen te encoderen in de databank.  Pas na betaling van deze 



factuur ontvangt de op de geboorteverklaring vermelde dierenarts de 
melding in zijn app om de veulens te schetsen.  De dierenarts bezorgt 

deze schets terug aan Horse-id die op haar beurt deze info aan de 

stamboeken bezorgt.   
Let wel, enkel dierenartsen die daarvoor een opleiding hebben gevolgd 

kunnen nog veulens  schetsen voor Horse-Id. 
DNA stalen worden door de fokker nog rechtstreeks naar het labo 

gestuurd.  Bij Progenus beginnen ze pas aan de analyses als hun factuur 
betaald is. 

Op de geboorteverklaring moeten ook het inrichtingsnummer en het ID-
BCP nr worden ingevuld.  Beide nummers vindt je in je Profiel bij Horse-id.  

Zonder deze nummers kunnen we de veulens niet aanmelden in de 
databank en loopt de registratie bij deze stap al vertraging op.  We 

ondervinden ook dat er tot op vandaag nog altijd houders zijn die hun 
Inrichting nog niet hebben aangemaakt.  Zorg ervoor dat je in orde bent 

en houdt je lijst met Paardachtigen up to date om fikse boetes te 
voorkomen.  

 

Ook al wordt er meer en meer digitaal gewerkt, toch blijven wij voor 
belangrijke transacties, zoals bvb  verkoop, aankoop, leasing , dekbonnen, 

…de originele handtekening vragen en behouden we ons het recht om 
contact op te nemen met betreffende partijen .   Wij zullen zelfs 

bijkomende legitimatie vragen indien wij dat nodig achten.  Mensen zijn 
helaas vaak heel vindingrijk en draaien de hand niet om voor bedrog.  Wij 

blijven er op aandringen om er op te letten dat alle belangrijke 
documenten, zoals het paspoort en het Registratie Certificaat van een 

paard  aanwezig zijn bij belangrijke transacties, of beschikbaar zijn op het 
stamboek.  Het bewijs van houderschap dat je in Horse-id vindt is geen 

eigendomsbewijs, mensen laten zich dat wel eens wijsmaken! 
Als je een veulen koopt, let er ook op dat de fokker het nodige doet om 

het veulen van de nodige documenten te voorzien. 
 

Momenteel worden er wijzigingen en verduidelijkingen aangebracht in het 

Zoötechnisch reglement.  Van zodra dit klaar is wordt dit met de leden 
gecommuniceerd.  We wachten nog op feed-back van 

PaardenpuntVlaanderen ivm de nieuwe procedure voor aanvraag van een 
duplicaat van een paspoort.  Dat moet vanaf nu ook via Horse-id worden 

aangevraagd.  BAPS moet ook nog een origineel ondertekende aanvraag 
krijgen en de gekende procedure blijft van toepassing.  Horse-id geeft 

enkel de aanvraag voor duplicaat door aan BAPS, BAPS moet het werk 
doen en het paspoort afleveren. 

 
De tabellen welke nu besproeken worden zijn opgenomen in het jaarboek. 

 
In vergelijking met 2022 werden er in 2023 een 100 tal paarden meer 

geregistreerd en ook het aantal veulens die in 2023 werden geboren is 
gestegen. 



Importen en exporten zitten in stijgende lijn.  Er werden meer paarden 
geëxporteerd dan geïmporteerd. 

 

Voor het derde jaar op rij worden er binnen België minder paarden 
verkocht. In vergelijking met 2020 zijn het er zelfs 113 minder. 

 
Er is opnieuw een lichte stijging te zien van het aantal leden. 

 
De lijst van de goedgekeurde hengsten wordt zo spoedig mogelijk 

aangepast op de website van BAPS. 
Er werden minder hengsten gecastreerd. 

 
En er werden terug meer veulens geboren uit embryo transplantatie 

 
Er vinden diverse discussies plaats: 

 

Angelica Jongejans: ik heb de regels op een slechte manier leren kennen. 

Het heeft heel lang geduurd voordat ik papieren bij mijn veulen heb 

gekregen. Dankzij Vicky is er na 1,5 jaar eindelijk een paspoort. Dit 

gezien de handtekening van de hengstenhouder ontbrak. Ik ervoer een 

heel slechte communicatie met een beginnend lid en heb de indruk dat er 

veel gesjoemeld wordt met veulens. Wat een slechte/negatieve naam 

geeft aan het BAPS. 

Kay: We kunnen niet veel doen zonder de juiste papieren, anders is het 

stamboek verantwoordelijk. BAPS is in dit verhaal geen partij, je kan geen 

fokker zijn als je de merrie niet hebt. 

Ilse: Ook bij verkoop van een embryo heb je een handtekening nodig, het 

veulen wordt geregistreerd in het land van geboorte. 

Angelica Jongejans: Het hele verhaal is raar, nochmaals dank aan Vicky. 

Kay: Dit is niet de  normale gang van zaken, zonder getekende 

eigendomsoverdracht geen paspoort. Regels dienen gevolgd te worden. 

Deze problematiek komt ook voor bij inbeslagname. 

Ilse: Kopers moeten eisen dat ze een verkoopsverklaring krijgen bij een 

veulen. 

Geert van de Velde: Reglementen werken in 2 richtingen. Mevrouw kreeg 

een cadeau, dat maakt het moeilijk. Ook ik geef veulens weg een vraag 

uitdrukkelijk geen documenten af te leveren. Maar ook een veulen met 

papieren verloopt moeilijk want het duurt langer dan 1 jaar. 

Kay: Niet 1 jaar maar wel lang. Het is de ambitie om beter te doen. De 

vernieuwingen bij het BCP hielpen hier niet aan mede. 



Ilse: Er zijn heel veel inspanningen gedaan om de nieuwe regels van het 

BCP te implementeren. 

Angelica Jongejans: Ik kan dit bevestigen als ik vergelijk met andere 

stampboeken. 

Christine Jamar: Een oplossing voor het secretariaat: een secretaresse die 

niet in het bestuur is en die kan/mag tekenen. 

Kay: Het tekenen is geen probleem gezien ik ook kan tekenen. Nu is alles 

wat er was van documenten verstuurd. Bovendien zijn we financieel 

gebonden gezien zelfs break-even draaien  al moeilijk is. 

Ilse: Het niet kunnen tekenen is niet het probleem. Het zijn de 

documenten die klaar moeten zijn. Vragen moeten en zullen in de 

toekomst volledig beantwoord worden. 

Kay: Digitaliseren is key, we zetten stappen. Deze evolutie is hopelijk snel 

te zien. 

Kelly Delen: Waarom een nieuw kantoor? 

Kay: €400/maand minder kosten + eenvoudiger om bij te springen gezien 

korter bij. 

Kelly Delen: kosten voor de leden blijven anders wel gelijk. 

Kay: Alleen incidentel en accidentele dekkingen zijn verhoogd. Dit gezien 

deelname aan de hengstenkeuring het doel is. 

 

Joelle Dumont:  Horse ID – Franstalige fokkers hebben een groot 

probleem met de houding van Vicky. Communicatie met Vicky is heel 

moeilijk gezien haar negativisme. 

Christine Jamar: Vicky is geen probleem. 

Kay: We krijgen wel vaker op- of aanmerkingen. We vragen dan ook aan 

Waalse zijde een faire kans voor Tiffany. 

Ilse: We wensen ook dat Vicky terugkomt. 

Tony Bauwens: Kan het kantoor fysiek open zijn om vragen te stellen? 

Kay: De statuten vermelden dat we een gesloten kantoor zijn, maar we 

zullen er over nadenken. 

Tony Bauwens: De hengstenkeuring brengt weinig volk op de been en is 

een saai gebeuren. Kan de dierenarts niet aan huis komen? 

Kay: Dit kan en is een private keuring en kost dus geld. 

Tony Bauwens: Zijn de juryleden noodzakelijk? 



Kay: Ja, o.b.v. zootechnisch reglement van de Europese Gemeenschap. 

Via hengsten is dit het eenvoudigst. De najaarshengstenkeuring werd 

reeds bij een evenement gevoegd. 

Kelly Delen: Wat is de noodzaak van 2 keuringen? 

Kay: Het is een moeilijk evenwicht, 1 is vaak te vroeg of te laat. 

Digitalisering speelt in het nadeel gezien alles heden ten dage online 

beschikbaar is. Leden zijn steeds welkom om meer cachet te geven aan de 

hengstenkeuring. 

Angelica Jongejans: Mijn hengst maakt nooit kans. 

Kay: Dat is niet waar, een hengst hoeft niet de allermoosite te zijn. Je kan 

hem laten keuren voor show of sport als hij medisch in orde is. Het aantal 

punten is niet hetzelfde als goedkeuren. Als de hengst ingeschreven is, zal 

hij gekeurd worden indien hij de medische controle passeert. 

Jurgen Lievrouw: Kunnen hengstenkeuringen niet geïntegreerd worden bij 

de show? 

Kay: Dit is niet zo eenvoudig. Een onafhankelijk dierenarts is nodig, de 

jurering is ook anders. Bovendien komen weinig van de gekeurde 

hengsten naar de show. 

 

 
4. Jaarverslag van de penningmeester 

 

De cijfers over het jaar 2023 zijn opgenomen in het jaarboek en met de 
uitnodiging van de algemene ledenvergadering aan de leden verstuurd. 

 

Bart overloopt de cijfers van het afgelopen jaar en meldt dat het BAPS het 

boekjaar 2023 afsluit met een winst van 19.740,38 Euro dit ten opzichte 

van een verlies in 2022 van 23.808,50 Euro 

De omzet steeg in 2023 meer dan gebudgetteerd, van 224.970,34 in 2022 

naar 269.760,19 in 2023,  

De stijging is vooral vast te stellen in de administratiekosten paarden, 

enerzijds door de verhoging van de kosten maar ook door een lichte 

stijging van het aantal transacties 

We hebben als bestuur, gezien het negatief vooropgestelde budget, ook 

getracht de kosten wat onder controle te houden en hierdoor zijn deze 

ongeveer status quo gebleven met het voorgaande jaar, en zijn we wel 

ongeveer 11000 euro onder de gebudgeteerde kosten gebleven.  



- Kosten die bvb wel gestegen zijn zijn informaticakosten en hierbij 
voornamelijk de aanmaak van de link tussen het 

paardenprogramma van Baps en Horse ID 

- Deelnamekosten zijn dan gedaald voornamelijk doordat de meeting 
WAHO slechts om de 2 jaar plaatsvindt  

- Algemene vergadering : vorig jaar werden er 3 Algemene 
vergaderingen georganiseerd, in 2021 werd dit nog met corona via 

briefwisseling georganiseerd. 
- Personeelskosten, in 2022 hadden we een tijdje Sieg als 2e bediende 

die op interimbasis aan de slag was. 

 

Als we de balans bekijken, de bezittingen en schulden van BAPS zien we 

dat er nog voor een bedrag van 57.756,57 euro aan openstaande facturen 

staan en dat we nog voor een bedrag van 275.403,59 euro aan gelden ter 

beschikking hebben op de bankrekeningen 

De schulden hier tegenover bedragen slechts 25.688,02 Euro 

Voor het jaar 2024 hebben we ook een budget opgemaakt welke ook hier 

een verlies zal weergeven van 19.415,00 Euro 

Enerzijds verwachten we een lichte daling van de opbrengsten, anderzijds 

een stijging van de kosten tot 285915,00 Euro, waaronder 

- Huurkosten en verhuis van het kantoor. 

- Waho meeting die ook in 2024 plaatsvind en Ecaho meeting in Qatar 
ipv UK. 

- Loonkost waarbij we rekening hebben gehouden met 2 bedienden. 

 

Hiermee rekening houdende ramen we de kosten op 285915 Euro en 

komen we op een verlies van 19415 Euro 

Kelly Delen: Er zijn stijgende kosten door de IT: is er een kostenraming 

voor de digitalisering? 

Bart: De kosten zijn al opgestart, er werd al €6.000,- betaald. 

Kay: We zijn verplicht om paspoorten af te leveren. En blijven hiervoor 

trouw aan ons eigen programma maar als de spelregels veranderen, zijn 

we genoodzaakt het programma aan te passen. De verdere digitalisering 

beoogt geen kosten want dit is hoofdzakelijk de digitalisering van het 

klassement. 

Kelly Delen: Het probleem ligt bij de communicatie naar de leden, er is 

weinig helderheid. 



Kay: De regels zijn veel moeilijker voor mensen die maar 1 veulen fokken. 

Die helpen we ook. We moeten ook opletten dat de overheid geen 

stamboek wordt. 

Bart: De onafhankelijkheid is net de reden om het eigen systeem te 

behouden. Bovendien is het goedkoper om het zelf te ontwikkelen. 

 

 

 

5. Goedkeuring jaarrekening 2023: 
 

De effectieve leden zijn akkoord met de jaarrekening 2023. 
22 x ja – 0 x nee en 0 x onthouding. 

 
 

6. Kwijting van de bestuurders: 
 

De effectieve leden geven kwijting aan de bestuurders over 2023.? 
21 x ja – 0 x nee en 1 x onthouding. 

 
 

7. Voorstel en goedkeuring begroting 2024: 
 

Jurgen Lievrouw: Wat houdt de sponsoring precies in? 

Bart: Endurance / Exterieurkeuring / Rennen / Breeders Challenges / EK. 

Jurgen Lievrouw: Is sponsoring ook naar de Belgische deelnemers van de 

show mogelijk? Als extra motivatie? 

Kay: Ooit werd er geen deelnemersgeld gevraagd maar dit leverde 

uiteindelijk geen extra deelnemers 

Jurgen Lievrouw: Iets dergelijk heeft tijd nodig en vraagt een langdurig 

engagement 

Kay: Er dient een eerlijke verdeling te zijn over alle takken, meer is 

budgettair niet mogelijk. 

Kelly Delen: Waar kan er bespaard worden? 

Bart: Overal behalve op personeel. 

Kelly Delen: Geen jaarboek uitgeven? 

Kay: dat kan maar het is het enig tastbaar beschikbaar item. 



Jurgen Lievrouw: Het jaarboek is vijgen na Pasen, vroeger had je een 

uitgifte per kwartaal. 

Kay: Het jaarboek was een goedkoper alternatief (kost iets meer dan 30% 

ten opzichte van de magazines) en je hebt een tastbaar iets. 

Ilse: Dit was reeds een onderwerp op een vroegere algemene 

ledenvergadering. Toen was de vraag om over te gaan naar een jaarboek.  

Thierry: De laatste maanden werd er al veel actiever ingezet op 

communicatie  op sociale media. 

Jurgen Lievrouw: De kortingsbonnen werden verkeerd geïnterpreteerd. 

Mensen vinden dat er beter tijd gestoken kan worden in een correcte 

administratie. 

Thierry: De insteek hiervan was een return te geven voor het lidgeld. 

Ilse: Bovendien is er een wezenlijk verschil tussen het werk van een 

bestuurder en dat van de secretaresse. 

Tony Bauwens: Is het niet mogelijk dat het BK een open kampioenschap 

is in plaats van gesloten? 

Kay: Dit is niet mogelijk om op de wedstrijd zelf aan te passen. In de 

Yellow book van het BAPS staan de spelregels genoemd. 

Christine Jamar: Is het niet mogelijk om de regels nu te veranderen? 

Kay: Dit zal verder behandeld worden onder de shows. 

Er wordt gestemd over de begroting en de effectieve leden zijn akkoord 

met de begroting 2024. 
22 x ja – 0 x nee en 0 x onthouding. 

 

 
8. Verkiezing van 2 rekeningtoezichthouders: 

 
Er zijn geen vrijwilligers om de boeken bij het BAPS te komen controleren 

en hiervan verslag uit te brengen aan de algemene ledenvergadering in  
2025. 

 
9. Verkiezing van 3 bestuurders: 

 
Er is gestemd door middel van stembriefjes en deze zijn door Matthias 

Marijnissen en Tiffany van Dooren geteld. 
Koenraad Detailleur is herkozen als bestuurslid 

21 x ja – 0 x nee en 1 x onthouding. 
 

 

 



  
10. Jaarverslag Hengsten Keuring  

 

De voorzitter geeft een samenvatting inzake de hengstenkeuringen omdat 
Koenraad Detailleur afwezig is. 

 
We hebben twee hengstenkeuringen gedaan in 2023. 

De voorjaarskeuring heeft op 18 maart in Oud-Heverlee plaatsgevonden. 
En de najaarskeuring was samen met het Belgisch kampioenschap op 26 

augustus te Lier. 
 

In totaal zijn er 16 hengsten gekeurd. 
8 in de voorjaarskeuring, 6 in de najaarskeuring en 2 privaat. 

 
 

 
11. Jaarverslag galoprennen 

 

Nelly kan wegens een operatie niet aanwezig zijn maar het verslag van de 
galoprennen is in het jaarboek opgenomen. 

 
 

12. Endurance 
 

Thierry Fonteyne neemt vanaf 2024 de taken van Diane Bédard over voor 

wat betreft de Endurance binnen het BAPS.  

De ondersteuning van BAPS voor de endurance 2024 is helemaal 

omgegooid en herbekeken. De bedoeling van de challenges was om 

nieuwe leden aan te werven en een grote groep fokkers, ruiters en 

paarden actief in de endurance te bereiken. Na evaluatie over 

verschillende jaren kwamen we tot de vaststelling dat de challenges geen 

nieuwe leden aantrok en dat we bijna altijd dezelfde groep leden 

beloonden.  Ook de puntentelling bleek niet altijd eenvoudig en regelmatig 

gebeurden er dan ook fouten en moesten zaken rechtgezet worden. Wat 

dan ook soms tot frustraties en discussies leidde.  

We hopen met de hervorming een grotere groep mensen aan te spreken 

en te belonen binnen de endurance, nieuwe leden aan te trekken en een 

constructieve samenwerking te creëren tussen KBRSF, LEWB en 

Paardensport Vlaanderen.  

In deze optiek hopen we ook om volgend jaar terug te starten met de 

exterieurkeuring voor jonge paarden en dit samen met het endurance 

forum te organiseren. De exterieurkeuring opnieuw opstarten vinden we 

toch wel belangrijk om de fokkers en hun fok producten in een mooi 

daglicht te stellen.  



Wat zijn de hervormingen nu concreet van de steun voor de Endurance 

vanuit het BAPS: 

We onderscheiden 3 steunacties: 

• Nationaal: prijs BAPS 80km (geldprijs voor de ruiters) 

BAPS engageert zich om alle endurance ruiter te ondersteunen in de 

nationale reeks 80km, de eerste 5 geklasseerde en dus geslaagde ruiters 

van elke CEN 80 wedstrijd georganiseerd door de KBRSF komen in 

aanmerking voor een geldprijs. Geldprijzen varieren tussen de 10 en 80€ 

waarbij een ruiter die lid is van het Baps extra beloond wordt met een 

aanzienlijk hogere geldprijs.  

• Internationaal: awards (geldprijs voor de eigenaar van het paard) 

Voor de paarden ingeschreven bij BAPS en waarvan de eigenaar effectief 

lid is bij BAPS voorzien we een Award en geldprijs telkens als ze 

internationaal hun eerste stap zetten en zo opklimmen naar topniveau. 

De Bronze BAPS Award is een prijs ter waarde van 100€ voor de eigenaar 

van het paard dat voor het eerst een CEI* van 100km uitloopt. 

De Silver BAPS Award is een prijs ter waarde van 200€ voor de eigenaar 

van het paard dat voor het eerst een CEI** van 120km uitloopt. 

De Gold BAPS Award is een prijs ter waarde van 300€ voor de eigenaar 

van het paard dat voor het eerst een CEI*** van 160km uitloopt. 

• Fokkers challenge 

Voor de fokker die effectief lid is en waarvan zijn paard ingeschreven is bij 

het BAPS wordt een afzonderlijk klassement gemaakt door middel van 

een puntensysteem. De eerste 5 fokkers van het klassement op het 

einde van het desbetreffende jaar ontvangen een geldprijs.  

De punten worden gegeven aan de 3 eerst geslaagden volgens het 

officiële eindklassement van de CEN 80km van desbetreffende wedstrijd 

en er worden ook punten toegekend aan de paarden die een CEI*, CEI** 

of CEI*** succesvol beëindigen.  

We hopen met boven vernoemde acties al onze leden actief in de 

Endurance tegemoet te komen, ruiters, eigenaars en fokkers. Er zal ook 

veel meer publiciteit van het stamboek aanwezig zijn op sociale media, op 

wedstrijden, in artikels. Een win-win voor iedereen.  

 Verder ben ik nog aan het bekijken als ik voor de geïnteresseerde 

leden een info sessie over Endurance kan geven met daaraan 

gekoppeld een trainingsrit in bijvoorbeeld het Zoniënwoud. Dit wordt 

vervolgd.  



Thierry bedankt de aanwezigen om er samen een sportief en succesvol 

seizoen van te maken. 

 
 

13. Jaarverslag Shows 

 
Er waren in België aanvankelijk 5 shows gepland , waarvan er twee 

werden  gecanceld. 
 

We kunnen spreken van een geslaagd show seizoen , de shows die door 
gingen waren piekfijn verzorgd. Met voldoende deelnemers, en buiten 

gewoon mooie kwaliteit. 
 

En dat is een mooi en belangrijk signaal , er is hier nog steeds kwaliteit te 
vinden. 

 
We waren het seizoen gestart met de show in Brugge “Bruges Arabian 

Horse Event”  mooie wedstrijd onder de blakende zon. 
 

Er was een Internationale B , een  Europees en “The Breeders Challenge”. 

 
Na Brugge volgde Koksijde,  de weergoden ware minder gunstig in 

Koksijde, ondanks de regen werd het ook een geslaagde show, met veel 
buitenlandse interesse. 

Hier ook een Int B en European “Breeders Challenge”. 
 

De final edition was het Nationaal Belgisch Kampioenschap te Lier. 
 

S’ morgens gestart met de finals van de “Breeders Challenge”  
Gevolgd door het Belgisch Kampioenschap georganiseerd door het voltallig 

BAPS Bestuur, in een amicale sfeer, op een goede locatie, met terug 
bijzonder mooie kwaliteit aan paarden. We konden spreken van een 

bijzonder geslaagde editie . Grote interesse en mooie reeksen. 
 

Op de middag een BBQ aangeboden door het BAPS voor alle aanwezigen, 

die in dank werd aangenomen door  de deelnemers en sympathisanten. 
 

-“The Breeders Challenge” een initiatief opgestart in België ,  een 
fokker/eigenaar  competitie , met nadruk op de fokkerij.  

Is reeds uitgebreid voor 2024 naar Duitsland, Nederland, Zweden en 
Frankrijk . 

 
Het reglement kan je vinden op onze Website BAPS. 

 
Kay: komt terug op het verzoek om BK te wijzigen naar een open 

kampioenschap, betekent een aanpassing van het yellow book. 



Iedereen is hiervoor te vinden. De regel zal in het Yellobook worden 
aangepast nadat deze bekrachtigd is op de volgende raad van bestuur 

vergadering. 

 
Angelica Jongejans: Paarden die veel op transport staan beschadigen hun 

staart. In het yellow book staat echter dat je niets aan het uiterlijk mag 
veranderen. Maar een paard heeft zijn staart nodig. 

Kay: Dit is een Ecaho standpunt, het reglement wordt dus elders 
gemaakt. De regels van Ecaho zeggen dat er geen aanpassingen aan het 

paard mogen gebeuren (o.a kleuren veranderen en geen extensions) 
Angelica Jongejans: Hoe kan ik een verzoek inbregen? 

Kay: Mailen naar het BAPS, die zal het in het bestuur bespreken en dan 
eventueel ter sprake brengen brengen bij Ecaho. 

 
Jurgen Lievrouw: De promo die vermeld werd voor de endurance, betreft 

dit een stand? 
Thierry: in hoofdzaak een banner. 

Jurgen Lievrouw: niet het Egyptisch tentje? 

Thierry: nee niet het tentje. 
Kay: Het sponsoren is publiciteit, we zijn ook ook aanwezig op de fair in 

Libramont. 
Kelly Delen: Het Azelhof heeft ook een groot evenement. 

Ilse: Ook daar hebben we een stand. 
Kelly Delen: Het is mogelijk om ondersteuning te bieden voor Lier. 

Ilse: Het demoteam van voorheen viel intussen uiteen. 
Thierry: We zijn ook op zoek naar verweving tussen bijvoorbeeld de 

endurance en de show. 
Kelly Delen: Zo was het vroeger. 

Jurgen Lievrouw: Dit is ideaal voor Lier, maar er is nood aan een 
investering. 

Kelly Delen: Een goede voorbereiding is een noodzaak. 
Kay: Ideaal zou een BK voor alle takken samen zijn op eenzelfde locatie. 

Kelly Delen: Demo’s zijn het doel. 

Kay: Nu hebben we enkel een ruiter omdat die toevallig beschikbaar is. 
Kelly Delen: Dit komt opnieuw neer op voorbereiding en ook dus weer op 

een goede communicatie.. 
Ilse: De oproep voor een initiatief uit te werken is er jaarlijks. Bij deze 

nogmaals we zijn vragende partij dat er iets uitgewerkt wordt. 
Kay: We staan open voor ideeën en vrijwilligers, maar de prioriteit van het 

bestuur blijven de registraties. 
 

Het BAPS Jaarboek is in druk en zal jullie in april worden worden 
toegezonden. 

 
 

Ecaho: 
- Het laatste bulletin van Ecaho is the vinden op de site: 

www.ecaho.org en zal ook in het jaarboek zijn opgenomen. 

http://www.ecaho.org/


- De AGM van Ecaho vindt pas plaats op 27 en 28 april in Doha – 
Qatar plaats en hierdoor zijn de statistieken van Ecaho nog niet 

bekend. 

 
- Er wordt in het Ecaho bestuur een nieuwe penningmeester gekozen. 

 

- Het Bluebook en het Green book voor 2024 zijn ook nog niet 

gepubliceerd maar deze zullen binnenkort beschikbaar zijn op de 

site van Ecaho.  

 

- Josy Everaers is op de A-lijst van juries opgenomen. 

 

14. Jaarverslag sport 

 

Het verslag van de DAP is in het jaarboek opgenomen. 
 

 
15. Rondvraag 

 
Christine Jamar: Ilse hoe kan u uw verschillende rollen (BAPS, Privilege) 

gescheiden houden? 
Ilse: Ik ben daarin professioneel genoeg. 

Christine Jamar: Waarom? 

Kay: Ook bij Ilse moeten er boterhammen op de plank komen. 
Christine Jamar: dit neigt naar belangenvermenging! Een externe 

secretaresse is de oplossing. 
Christine Jamar: hoe komt het dat je 3 paarden van privilege verkocht 

hebt ? 
Ilse: De paarden waar u op doelt waren van ons. 

Kay: Wie wil dit doen? Ik sta in voor mijn bestuur en Tiffany.  
Kelly Delen: Ik volg Christine hierin. De verhuis is dubieus: er werd niet 

gecommuniceerd, alles verandert zomaar. Ik doel hierbij niet op een 
geheime agenda maar op zeggenschap en communicatie. 

Kay: Als er geen vertrouwen is, mag dit gezegd worden en mogen er 
anderen opstaan maar dat gebeurd niet. Dit staat los van waar Ilse werkt. 

Christine Jamar: Dit is de eerste maal dat we zoiets meemaken dus we 
stellen de vraag. 

Kay: Ik steek mijn hand in het vuur voor Ilse en Tiffany maar niet voor 

Vicky Indien je niet tevreden bent, sta gerust op. 
Thierry: Verslag van de vergaderingen kan eventueel ook gedeeld worden 

via sociale media 
Kay: Dit is niet gepast, hiervoor dient de website. 

Kelly Delen: Er zouden wel andere dingen gecommuniceerd moeten 
worden. 

 



Jurgen Lievrouw: Er moet iets gebeuren naar promotie Ik mailde eerder 
een idee maar kreeg hier nooit antwoord op 

Kay: Dit werd wel opgenomen op de bestuursvergadering Er was 

afgesproken dat een bestuurslid dit verder met je ging opnemen 
Geert van de Velde: Deze aanvallendheid is nergens voor nodig 

Kay: Men heeft geen besef van hoeveel tijd er in het BAPS kruipt Er wordt 
te veel en vaak gezegd doe het maar even. 

Joel Dumont: Klopt inderdaad, ik zat in het stamboek Dit is dan ook een 
vraag en geen verwijt 

 
Joelle Dumont:   Franstalige foksters vragen de bemiddelaar te 

herbekijken inzake de verkoop van een paard. Kan dit veranderen met 
een tijdspanne van 1 week mag er dan wel van partij A naar partij C 

overgeschreven worden ? 
Kay: Dan staan we toe dat bij de verkoopsverklaring van A naar B het 

paard niet ingeschreven wordt op B maar B schrijft ook een 
verkoopsverklaring van B naar C. De concrete vraag is dus of er van A 

naar C ingeschreven kan worden? Dit kan niet volgens de reglementen, 

ongeacht de tijd die er tussen zit. 
Bart: Dit geeft ook een juridisch probleem: B is geen geregistreerde 

eigenaar en kan dus ook niet verkopen 
Joelle Dumont: dat is een duidelijk antwoord. 

 
Kelly Delen: Is er nieuws rond de jurycursus? 

Kay: Er is een nieuw protocol dat te vinden is op de website Er word aan 
alle voorwaarden voldaan: er is een kleine test bij het BAPS en bij Ecaho 

begin je opnieuw onderaan de ladder. 3 probationars voor de aanmelding 
bij Ecaho. De oude manier is niet meer haalbaar (financieel gezien) door 

de veranderingen bij Ecaho. 
Christine Jamar: Bedoeling blijft dat landen de cursus geven. 

 
 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn bijdrage aan deze vergadering en 

om 22:10 uur wordt de vergadering gesloten. 
Er wordt nog een drankje genuttigd en na gepraat in de bar. 

 
 


